

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4036
28 May 1974
Limited Distribution

Original: English/
anglais

UNITED STATES AGRICULTURAL ADJUSTMENT ACT

Import Quotas for Wheat and Milled Wheat Products

The following communication, dated 20 May 1974, has been submitted by the United States mission in Geneva.

I have been asked by my authorities to inform you that in its 10 May supplemental report to the President, the Tariff Commission advised that the suspension of the annual import quotas on wheat and milled wheat products, (now effective for the period 25 January through 30 June 1974) could be continued until 1 July 1975 without adversely affecting the programmes for wheat conducted by the United States Department of Agriculture.

The Tariff Commission report is subject to presidential review and no decision has yet been made.

ETATS-UNIS - LOI PORTANT AMENAGEMENT DE L'AGRICULTURE

Contingents d'importation de blé et de produits
de la mouture du blé

La Mission des Etats-Unis à Genève a fait parvenir au secrétariat la communication suivante, en date du 20 mai 1974.

D'ordre de mon gouvernement, j'ai l'honneur de porter à votre connaissance que dans son rapport complémentaire du 10 mai au Président, la Commission du Tarif a fait savoir que la suspension des contingentements annuels des importations de blé et de produits de la mouture du blé (actuellement en vigueur pour la période 25 janvier-30 juin 1974) pourrait être maintenue jusqu'au 1er juillet 1975 sans affecter les programmes du Département de l'agriculture des Etats-Unis applicables au blé.

Le rapport de la Commission du Tarif doit être étudié par le Président, et aucune décision n'a encore été prise.